

ឆ្នាំសិក្សា ២០២០-២០២១

# បញ្ជីឆ្លៀងឆ្លាតនៃការត្រឡប់មកសាលា រៀនវិញ សម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ



## តើលោកអ្នកបានត្រៀមសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សាថ្មីហើយឬនៅ?

សាលាចាប់ផ្តើមបង្រៀននៅ ថ្ងៃពុធ ទី ២ ខែកញ្ញា ដោយសិស្ស ថ្នាក់មុនមត្តេយ្យ ដល់ថ្នាក់ទី ១២ ទាំងអស់ រៀនតាមកុំព្យូទ័រ ប្រាំថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ និង ទទួលបានការបង្ហាត់បង្រៀនពីគ្រូនៅក្នុងសាលាដែលសិស្សបានចុះឈ្មោះ។

នេះគឺជាបញ្ជីបង្ហាត់បង្រៀនឆ្លៀងឆ្លាតដើម្បីជួយ លោកអ្នក និង កូនរបស់លោកអ្នក ត្រៀមសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សាប្រកបដោយជោគជ័យ៖

- ទើបមកក្រសួងនេះថ្មី? ចុះឈ្មោះកូនរបស់អ្នក**  
 ចុះឈ្មោះតាមអ៊ីនធឺណិតដោយចូលទៅកាន់វិបសៃ [bit.ly/phillyk12reg](http://bit.ly/phillyk12reg) តាមទូរស័ព្ទ ដោយទូរស័ព្ទទៅសាលារបស់កូនលោកអ្នក ហើយនិយាយជាមួយលេខារបស់សាលា ឬ ដោយផ្ទាល់ ដោយណាត់ជួបនៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ (440 N. Broad St) នៅ ថ្ងៃអង្គារ និង ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ចាប់ពីម៉ោង ១០ ព្រឹក ដល់ម៉ោង ២ រសៀល។ សូមផ្ញើអ៊ីមែលទៅ [OSEP@philasd.org](mailto:OSEP@philasd.org) ដើម្បីធ្វើការណាត់ជួប។
- ចុះឈ្មោះសម្រាប់គណនីទំព័រវិបសៃសម្រាប់ មាតាបិតា និង ក្រុមគ្រួសារ**  
 គណនីទំព័រវិបសៃសម្រាប់ មាតាបិតា និង គ្រួសារ អាចឱ្យលោកអ្នកចូលមើលដោយផ្ទាល់នូវព័ត៌មានសំខាន់ៗអំពី ចំណាត់ថ្នាក់ ពិន្ទុនៃការប្រឡង វត្តមានអវត្តមាន និង ឯកសារនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ និងអ្វីៗជាច្រើនទៀត រួមទាំងព័ត៌មានចុងក្រោយបំផុតរបស់ក្រសួង។ ដើម្បី ស្វែងយល់បន្ថែម និង ចុះឈ្មោះ សូមចូលមើលវិបសៃ [signup.philasd.org](http://signup.philasd.org) ។
- ផ្តល់ព័ត៌មានសម្រាប់ទាក់ទងថ្មីរបស់លោកអ្នក**  
 ព័ត៌មានសម្រាប់ទាក់ទងនៅក្នុងឯកសារសាលារបស់កូនលោកអ្នក ត្រូវបានគេប្រើដើម្បីធានាថាលោកអ្នកទទួលបានព័ត៌មានថ្មីៗពីសាលា និង ក្រសួង ហើយគេអាចទាក់ទងទៅលោកអ្នកបានភ្លាមៗក្នុងករណីមានអាសន្ន។ ត្រូវធ្វើយ៉ាងណាទាក់ទងទៅសាលា បើសិនជាលោកអ្នក ផ្លាស់ទីលំនៅ មានលេខទូរស័ព្ទថ្មី ឬ បញ្ជីសម្រាប់ទាក់ទងនៅពេលមានអាសន្នមានការផ្លាស់ប្តូរ។
- ដឹងពីកាលវិភាគរបស់សាលាកូនលោកអ្នក**  
 ទោះបីជាសាលានឹងបង្រៀនតាមកុំព្យូទ័រ ១០០ ភាគរយ នៅក្នុងត្រីមាសទីមួយនេះក៏ដោយ សិស្សត្រូវចូលរួមក្នុងការសិក្សាពេញមួយថ្ងៃចំនួន ៥ ថ្ងៃ ក្នុងមួយសប្តាហ៍។ ពេលវេលា ចាប់ផ្តើម និង ពេលបញ្ចប់ សម្រាប់សាលារបស់កូនលោកអ្នក អាចរកបាននៅក្នុងវិបសៃរបស់សាលា ឬ លោកអ្នកអាចទូរស័ព្ទទៅការិយាល័យសាលាដើម្បីជ្រាបព័ត៌មានបន្ថែម។
- ជួយដល់ការចូលរួមរៀនសូត្រប្រចាំថ្ងៃរបស់កូនលោកអ្នក**  
 ការចូលរួមរៀនសូត្រជារៀងរាល់ថ្ងៃមានសារៈសំខាន់ណាស់សម្រាប់ ការរីកចម្រើន និង ជោគជ័យ ក្នុងការសិក្សារបស់កូនលោកអ្នក។ ត្រូវរបស់កូនលោកអ្នកនឹងកត់វត្តមានអវត្តមានក្នុងម៉ោងសិក្សានីមួយៗ ហើយត្រូវនឹងឱ្យពិន្ទុដល់កិច្ចការនៅក្នុងថ្នាក់។ ធ្វើយ៉ាងណាឱ្យកូន



**ទៅយកសៀវភៅមេរៀន**  
សាលាទាំងអស់នឹងទាក់ទងទៅក្រុមគ្រួសាររបស់ពួកគេ ប្រាប់ពីកាលបរិច្ឆេទ និង ពេលវេលា ដែលលោកអ្នកអាចទៅយកសៀវភៅមេរៀន និង សម្ភារៈផ្សេងៗទៀត ដើម្បីជួយដល់គោលដៅនៃការសិក្សាតាមកុំព្យូទ័ររបស់កូនលោកអ្នក។

**ដឹងពីកន្លែងដែលលោកអ្នកអាចទៅយកម្ហូបអាហារសម្រាប់សិស្ស នៅត្រីមាសទីមួយ**  
រៀងរាល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ចាប់ពីម៉ោង ៩ ព្រឹក ដល់ថ្ងៃត្រង់ លោកអ្នកអាចទៅយកប្រអប់ អាហារពេលព្រឹក ៥ ពេល អាហារថ្ងៃត្រង់ ៥ ពេល និង ទឹកដោះគោមួយហ្គាឡុង សម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗនៅក្នុងគ្រួសាររបស់លោកអ្នក។ ដើម្បីមើលបញ្ជីចុងក្រោយនៃកន្លែងចែកម្ហូបអាហារនៅតាមសាលា សូមចូលមើលវិបសៃ [philasd.org/grab-go-meals](http://philasd.org/grab-go-meals) ។

**កត់ទុកនៅក្នុងប្រតិទិនរបស់លោកអ្នក នៅថ្ងៃទី ២៨ សីហា ដើម្បីបើកឡានទៅយកសម្លៀកដាក់សៀវភៅ សម្រាប់កម្មវិធីវិលត្រឡប់មកសាលារៀនវិញ នៅ LINCOLN FINANCIAL FIELD ពីម៉ោង ៩ ព្រឹក - ១ រសៀល**  
ក្រសួងនឹងផ្តល់ជូន សម្លៀកដាក់សៀវភៅ និង សម្ភារៈ ដោយឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីជួយដល់សិស្សានុសិស្សក្នុងការសិក្សាតាមអ៊ីនធឺណិត។ ដោយសារមេរោគ ខូវីដ-១៩ កម្មវិធីនៅឆ្នាំនេះសម្រាប់តែឱ្យបើកឡានទៅយក ហើយរថយន្ត ៥០០ គ្រឿងដំបូងនឹងទទួលបានស្បែកជើងប៉ាតា Converse មួយគូដោយឥតគិតថ្លៃ។ ឪពុកម្តាយដែលគ្មានឡាន អាចទៅយកសម្លៀកដាក់សៀវភៅសម្រាប់កូនរបស់ពួកគាត់ដោយផ្ទាល់។ ចាំបាច់ត្រូវចុះឈ្មោះជាមុន។ ដើម្បីជ្រាបព័ត៌មានបន្ថែមអំពីកម្មវិធីនេះ និង វិធីដែលលោកអ្នកអាចណាត់ពេលដើរទៅយកសម្លៀក សូមមើលនៅក្នុងវិបសៃ [philasd.org/face/backpacks](http://philasd.org/face/backpacks) ឬ ទូរស័ព្ទលេខ ២១៥-៤០០-៨៤៨៤ ។

**ធ្វើយ៉ាងណាឱ្យកូនរបស់លោកអ្នកចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យទាន់ពេលវេលា មុនពេលសាលាចាប់ផ្តើមបង្រៀន**  
មានសារៈសំខាន់ណាស់សម្រាប់សុខភាពរបស់កូនលោកអ្នក ក្នុងការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានទាន់ពេលវេលា រួមទាំងថ្នាំបង្ការរោគផ្តាសាយផងដែរ។ ជាពិសេសមានសារៈសំខាន់ណាស់នៅឆ្នាំនេះ ព្រោះយើងមិនទាន់ដឹងថាការកើតជម្ងឺ ខូវីដ-១៩ នៅពេលមានជម្ងឺផ្តាសាយធំ នឹងបណ្តាលឱ្យមានជម្ងឺធ្ងន់ធ្ងរដែរឬទេ។ បើសិនជាលោកអ្នកមិនច្បាស់ថាតើថ្នាំការពារអ្វីខ្លះដែលកូនរបស់លោកអ្នកត្រូវការសម្រាប់សាលារៀន សូមចូលមើលវិបសៃ [philasd.org/studenthealth/immunizations](http://philasd.org/studenthealth/immunizations) ។

**ស្វែងរកប្រភពជំនួយដើម្បីជួយដល់គោលដៅរបស់កូនលោកអ្នកនៅសាលារៀន**  
យើងប្តេជ្ញាថានឹងភ្ជាប់ក្រុមគ្រួសារទៅនឹង ប្រភពជំនួយ និង ព័ត៌មានថ្មីៗ ដែលពួកគាត់ត្រូវការដើម្បីជួយដល់កូនៗរបស់ពួកគាត់ក្នុងពេលរៀនតាមកុំព្យូទ័រ។ សូមចូលមើលវិបសៃរបស់ការិយាល័យទំនាក់ទំនងជាមួយ ក្រុមគ្រួសារ និង សហគមន៍ [philasd.org/face](http://philasd.org/face) និង រក្សាទុកវាជាចំណាំសម្រាប់ជាឯកសារយោងពេញមួយឆ្នាំ សម្រាប់ការអប់រំមាតាបិតាតាមកុំព្យូទ័រ/ ការពិពណ៌នា/ ពេលវេលា ឯកសារសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារប្រើប្រាស់នៅផ្ទះ និង ប្រភពជំនួយសំខាន់ៗតាមអ៊ីនធឺណិត ដើម្បីឱ្យកូនរបស់លោកអ្នកចូលរួមសិក្សានៅក្នុងពេលនេះ។

**ធ្វើយ៉ាងណាចូលមើលវិបសៃរបស់សាលាលោកអ្នកឱ្យបានញឹកញាប់ ដើម្បីជ្រាបព័ត៌មានបន្ថែមអំពីការបើកសាលារៀន ការជួប និង ការស្វាគមន៍ យប់ជួបប្រជុំជាមួយបុគ្គលិកសាលាដំបូង និង អ្វីៗជាច្រើនទៀត។**

និងសូមចូលមើលវិបសៃ [philasd.org](http://philasd.org) ដើម្បីជ្រាបព័ត៌មានថ្មីៗអំពីវិធីដែលយើងជំរុញដល់ការអប់រំប្រកបដោយសុវត្ថិភាព សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២០-២០២១ ។